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To: } @minvws.nl [IEEE @ minvws nl]
Cc: J

! @minvws.nl]; @minvws.nl]
From: 5.1.2e a (EAE, )
Sent: Tue 2/9/2021 10:31:39 AM

Subject: RE: inbreng notaoverleg d66 + cda

Received: Tue 2/9/2021 10:31:39 AM

Die bestelling is niet ten behoeve van het debat maar ten behoeve van communicatie-strategie komende weken.

De spreektekst bevat m.i. alle elementen die beschrijven wat we nu aan het doen zijn.

ven: EXE] HE). (HEXEN) MERE eins.

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 11:25

@minvws.nl>; 5.1.2e I.512 612e 6.1.2

s.nl>; IECAECEIR FRESE PLY) «

)<BEEE@ minvws.nl>
N @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: inbreng notaoverleg d66 + cda

Yes! Gaan we doen!

Het lijstje waar de minister naar vroeg over het proactieve verhaal met alles wat we nog gaan doen. Daar zijn jullie mee bezig
(zelftesten, toegangstesten en Dronten?)?

Groet,

ver: IEEEIE. (BE)JEREin vs.Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 11:18

Aan: Size

CC: :
CANN) <BR @ minvws.nl>;

Onderwerp: FW: inbreng notaoverleg d66 + cda

RLY) minvws.nl>

5.1.2e @ minvws.nl>

@minvws.nl>;
5.1.2e 1512 5.1.2e |]

Idem voor alle vragen die nog komen.

En specifiek iets over nieuwe varianten

van: IESESENOE (GEN)SEREDo ninvws n>Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 10:13

1

(EE
@ minvws.nl>;

eS. EARTH) <EERFIN@ minvws.nl>

Onderwerp: RE: inbreng notaoverleg d66 + cda

Notaoverleg - Initiatiefnota van de leden Klaver en Kroger over de tijdelijke testsamenleving (TK

35653)

CDA-fractie

Vragen aan indieners:



= De indieners focussen voor het heropenen van de samenleving vooral op grootschalig en

frequent testen. In zijn reactie geeft de minister aan dat hij dit streven onderschrijft, maar

dat het kabinet vanuit het uitgangspunt werkt dat de drie pijlers -testen, vaccineren en

maatregelen- in onderlinge samenhang dienen te worden ingezet. Kunnen de indieners

hier een rectie op geven?

= |s in de visie van de indieners grootschalig en frequent testen op termijn mogelijk een

vervanging voor het merendeel van de maatregelen?

= 7owel de nota als de kabinetsreactie daarop zijn alweer enkele weken oud, ofwel uit de

periode dat we nog niet wisten dat er een Engelse variant van het virus op ons af zou

komen. lk vraag zowel de indieners als de minister op welke manier deze nieuwe

ontwikkeling hun visie op grootschalig en frequent testen zoals dat in de nota uiteen wordt

gezet heeft beinvioed.

= Hebben de indieners bijvoorbeeld opnieuw laten berekenen hoe snel de lockdown volgens
hen verkort zou kunnen worden, als daarbij ook rekening wordt gehouden met de nieuwe,

besmettelijkere variant?

= In de nota wordt onder andere Duitsland als voorbeeldland genoemd waar het lijkt dat men door

uitgebreid testen grip lijkt te krijgen op het virus. Afgelopen weken zien we echter dzar ook de

cijfers weer stijgen en wordt in Duitsland openlijk gespeculeerd over een lockdown die tot in ieder

geval in april zou moeten aanhouden. Heeft deze ontwikkeling de mening van de indieners over de

mogelijkheid om via grootschalig testen een lockdown te voorkomen nog beinvioed?

= En wat is de reactie van de indieners op het punt van de minister dat in landen zoals

Slowakije, waar populatiebrede testen zijn uitgevoerd, de ontwikkeling van de

besmettingen niet heel veel anders was dan in Nederland?

= 7ijn de indieners het met de minister eens dat de effecten van de populatietest daar

verwaarloosbaar zijn?

= Op welke wijze zouden zij dit anders willen aanpakken om een beter resultaat te bereiken?

= Voor de tweede fase stellen de indieners voor om met ruim een miljoen sneltesten per dag een

belangrijk deel van de samenleving open te houden. In de nota wordt echter nauwelijks ingegaan

op de vraag of deze aantallen reéel zijn. Kunnen de indieners iets meer toelichten hoe zij denken

dat vanaf maart dergelijke hoeveelheden betrouwbare sneltesten ingezet kunnen worden?

ven:IEEEBE. (ERECR)
Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 10:12

EL (EARN) <BEAN @ minvws.nl>

Onderwerp: inbreng notaoverleg d66
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EEX
minvws.nl>;



D66

Hierbij de feitelijke vragen die wij woensdag wel willen stellen richting GroenLinks:

(mogelijk dat e.e.a. nog een klein beetje verandert, maar denk het niet).

Overcapaciteit:

Gelukkig zien we nu een enorme (!) overcapaciteit bij de GGD-teststraten.

We kunnen daar meer dan 100 tot 130 duizend tests per dag doen, maar we doen er slechts 30.000.

Zien jullie daar nog kansen?

Kunnen we die teststraten inzetten om meer Lansingerland-proeven te doen of juist bij bepaalde

doelgroepen?

Populatietesten:

Hoe kijken jullie zelf terug op die populatietesten die in Slowakije en Liverpool hebben

plaatsgevonden?

En indien jullie nog steeds enthousiast zijn;
Wat is volgens jullie de beste timing om dit te doen?

Bij veel besmettingen of als de infectiedruk laag is?

Thuistesten

Het is snel, eenvoudig maar wellicht minder betrouwbaar.

Wat is voor jullie een minimale acceptabele betrouwbaarheidspercentage?

En kunnen jullie ons praktisch meenemen hoe dit eruit ziet. Dus moet er bijvocorbeeld een melding

gedaan worden bij een positieve uitslag?
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